

IR-Thermometer „IRman“



Contactless



Fast



Universally



Celsius / Fahrenheit



Stores 20 measurements

Produkt Info



Infrarot-Thermometer zur kontaktlosen, präzisen Temperaturmessung innerhalb kürzester Zeit. Ideal zu Messung von Körpertemperatur, Babynahrung, Oberflächen, Flüssigkeiten und vielem mehr. Das Messergebnis wird in weniger als einer Sekunde im Display angezeigt. Bei der Messung von Körpertemperatur (von 32°C bis 43°C) wird der Temperaturbereich im Display farblich dargestellt. Die Maßeinheit lässt sich zwischen Celsius/Fahrenheit umstellen und es werden die letzten 20 Messungen gespeichert und sind einsehbar.

Technische Daten:

- Display: LCD Display
- Messdauer: Unter einer Sekunde
- Messabstand: 3 bis 5 cm
- Körpertemperatur: 32°C bis 43°C
- Genauigkeit: $\pm 0.2^{\circ}\text{C}$
- Messeinheiten: Celsius/Fahrenheit
- Abschaltung: Nach 10 Sekunden
- Speicher: 20 Messungen
- Betriebstemperatur: 10°C bis 40°C
- Batterie: 2 x 1.5V AAA (enthalten)
- Abmessungen: 152 x 40 x 40 mm
- Gewicht: 73g (ohne Batterien)

Infrared thermometer for contactless, precise temperature measurement in shortest time. Ideal for measuring body temperature, baby food, surfaces, liquids and much more. The measurement result is shown on the display in less than one second. When measuring body temperature (from 32°C to 43°C), the temperature range is shown in color on the display background. The unit of measurement can be switched between Celsius/Fahrenheit and the last 20 measurements are stored and can be viewed.

Technical Data:

- Display: LCD Display
- Measuring time: Less than a second
- Measuring distance: 3 to 5 cm
- Body temperature: 32°C to 43°C
- Accuracy: $\pm 0.2^{\circ}\text{C}$
- Measurement: Celsius/Fahrenheit
- Switch-off: After 10 seconds
- Memory: 20 measurements
- Operating temperature: 10°C to 40°C
- Battery: 2 x 1.5V AAA (included)
- Dimensions: 152 x 40 x 40 mm
- Weight: 73g (without batteries)

Art.Nr: 256905

EAN: 4024559256905

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice